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شماره

صفحه

روزنامه

همه دلسوزان فهمیم ده ها سال است 
توانایی  عدم  که  می دادند  پیشنهاد 
نباید  مهریه،  پرداخت  جهت  مرد 
بیفتد.  زندان  به  باعث شود که وی 
است  جرم  بی پولی،  و  ناتوانی  اگر 
پول دار  باعث  نه  مرد،  شدن  زندانی 
از  گره ای  نه  و  می شود  وی  شدن 
را  جامعه  و  خانواده ها  گره های 
آشفته تر  را  اوضاع  بلکه  می گشاید 
می کند.  شلوغ تر  را  زندان ها  و 
ایجاد  »مشکلی«  اگر  باید  همیشه 
برای  می شود »راه حلی مشکل گشا« 
را  نه یک مشکل  آن جستجو کرد 
تبدیل به چند مشکل نمود. متأسفانه 
تعداد  که  گذشته  دهه  چند  طی 
»مردهای  خصوصاً  مردها  زیادی 
جوان« به خاطر عدم توانایی شان در 
شدند  زندان  روانه  مهریه،  پرداخت 
باعث شد که ترس و دلهره عجیبی 
ایجاد شود  مجرد«  بین »جوانان  در 
بسیاری  ترس،  همین  خاطر  به  و 
امتناع  کردن  ازدواج  از  آنان  از 
تعداد  امتناع،  این  دنبال  به  کردند. 
افراد مجرد پسر و دختر به شدت بالا 
رفت و سن ازدواج به حدود 30 سال 
اخلاقی  شرعی،  منفی  تبعات  رسید. 
به  اقدام  این  از  حاصل  اجتماعی  و 

می توانستند  که  است  کسانی  عهده 
ندادند!  ولی  دهند،  تغییر  را  قوانین 
چطور امروز اعلام می کنند که »بر 
مجلس،  مصوب  تازه  قوانین  اساس 
می شود«  ممنوع  مهریه  برای  زندان 
پیش  سال   20 را  اقدام  همین  آیا 
انجام دهند؟ حتماً باید  نمی توانستند 
قانون،  یک  پرتو  در  جامعه  عموم 
جبران ناپذیری  صدمات  و  ضربه 
انجام  بعد کاری  تا  متحمل شوند  را 
گیرد؟ اکنون اعلام می کنند که حق 
طلاق زنان را می خواهند آزاد کنند، 
آیا همین کار را در سالیان گذشته 
نمی توانستند بکنند؟ چه بسیار زنانی 
با  نمی توانستند  اینکه  خاطر  به  که 
مشترک  زندگی  ادامه  شوهرشان 
قتل  یا  خودکشی  گناه  به  دهند 
جنایت هایی  و  شدند  آلوده  شوهر 
صفحات  که  زدند  رقم  هولناک 
حوادث رسانه ها ازاین گونه خبرهای 
دلخراش مملو است. وظیفه مجلس، 
تشخیص  مجمع  و  نگهبان  شورای 
به  که  است  این  نظام  مصلحت 
توجه  زمان  مقتضیات  و  شرایط 
با  متناسب  قوانین  به موقع،  و  کرده 
شرایط اجتماعی و نیازهای جامعه را 

تصویب کنند.

پایگاه  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
فارس، عنایت الله رحیمی  استانداری  اطلاع رسانی 
بابیان  فارس،  استان  فرمانداران  گردهمایی  در 
نشان دهنده  اربعین  پیاده روی  مراسم  این که 
با  توانستیم  که  بود  ما  دینی  و  ملی  همبستگی 
را  موفقیت  این  رهبری  معظم  مقام  رهنمودهای 
و کشور  اسلامی  نظام جمهوری  دشمنان  رخ  به 
بکشانیم، افزود: فرمانداران استان فارس درزمینه 
انجام  خوبی  تلاش های  اربعین  مراسم  برگزاری 
از  میزبانی  و  موکب ها  سازمان دهی  با  و  دادند 
زائران امام حسین )ع( نقش ویژه ای در برگزاری 

این برنامه داشته باشند.
معاون  بار  نخستین  برای  اینکه  به  اشاره  با  وی 
استانداری در  مسیر  امور زائرین و گردشگری 
بررسی  با  یافته و  تا نجف و کربلا حضور  مرز 
به  خدمات دهی  بهبود  برای  مشکلات،  و  مسائل 
مجموعه  کرد:  خاطرنشان  کردند،  تلاش  زائران 
این تلاش ها موجب تقدیر وزیر کشور و استاندار 

خوزستان از خدمات استان فارس شد.
استاندار فارس به انتخابات مجلس شورای اسلامی 
در اسفندماه سال جاری اشاره کرد و افزود: اگر 
سیاه  و  بی انصافی  خود  تبلیغات  در  کاندیداها 

نمایی کردند فرمانداران باید خدمات نظام اسلامی 
و دولت را شفاف سازی کنند.

انتخابات هستیم  رحیمی تصریح کرد: ما مجری 
و برایمان تفاوتی نمی کند که کدام گروه رأی 
بیاورند؛ رأی مردم محترم است و رعایت کامل 
بی طرفی از طرف مجریان مورد تأکید قرار دارد.
نماینده عالی دولت در استان فارس با تأکید بر 
کنیم،  را حفظ  مردم  عمومی  اعتماد  باید  این که 
ادامه داد: رسالت اصلی ما صیانت از رأی مردم 
این اصل مخدوش شود در  نباید هرگز  است و 
غیر این صورت حتی در شب انتخابات اقدام به 

تغییر فرماندارانی که تخلف کنند خواهیم کرد.
وی ضمن تأکید بر انتخاب اعضای هیئت اجرایی 
از میان افراد معتمد مردم و قابل قبول برای جامعه، 
خواستار تلاش فرمانداران برای ایجاد شورونشاط 
اظهار  و  شد  مقرر  موعد  در  انتخابات  فضای  در 
داشت: باید با بررسی و تلاش برای رفع مشکلات 
و  بهتر  هرچه  برگزاری  برای  قبل  دوره های 
تلاش  انتخابیه  حوزه های  در  انتخابات  سالم تر 

کنید.
پیشران  سند  از  رونمایی  به  فارس  استاندار 
و  کرد  اشاره  کشور  وزیر  توسط  استان  توسعه 

بابیان این که از طرح های موردتوجه در این سند 
افزود:  کرد،  خواهیم  بازدید  مستمر  به صورت 
پیشران  سند  به  به شدت  موظف اند  فرمانداران 
توسعه استان فارس توجه داشته باشند و مشکلات 
به  یا  و  برطرف  را  سند  این  اجرای  روی  پیش 
آن ها  رفع  برای  تا  کنند  منعکس  استان  مدیران 
این که  بر  تأکید  با  رحیمی  شود.  چاره جویی 
فرمانداران باید خدمات دولت را احصا و به مردم 
گزارش دهند، گفت: شرایط حاکم در مدیریت 
کنید  تشریح  مردم  برای  باید  را  دوران  این  در 
تحویل  را  وضعیتی  چه  شود  متوجه  جامعه  تا 

گرفته اید و با چه وضعیتی تحویل می دهید.
اشاره  با  فارس  استان  در  دولت  عالی  نماینده 
با  اجرایی  مدیریت  تعامل  و  همراهی  این که  به 
این استان در بهترین شرایط  دستگاه قضایی در 
قرار دارد، گفت: توفیقات به دست آمده در استان 
در  و  است  خورده  رقم  تعامل  همین  سایه  در 
شهرستان ها نیز باید همین یک دلی برقرار باشد.

میان  در  فرمانداران  مستمر  وی خواستار حضور 
و  شد  آنان  مشکلات  و  مسائل  بررسی  و  مردم 
تصریح کرد: این اقدام باعث ایجاد همدلی بیشتر 

در جامعه و کاهش مشکلات مردم خواهد شد.

سرویس خبری/ زارع خفری: در یک صد و 
هفتمین جلسه علنی شورای اسلامی شهر شیراز  طرح 
شهید  فجر  تیم های  به  مالی  مساعدت  یک فوریتی  
شورا  این  اعضا  رأی  با  شیراز  قشقایی  و  سپاسی 
از  هرکدام  به  مصوبه،  این  اساس  بر  شد.  تصویب 
تیم های فجر سپاسی و قشقایی شیراز به منظور حضور 
باشگاه های کشور در  اول  لیگ دسته  در مسابقات 
فصل ۹۸-۹۹ از محل ماده ۱۷ بودجه مصوب سال ۹۸ 
شهرداری، به ازای هر برد در بازی های داخل خانه 
بازی های  و  ریال  میلیون  دویست  مبلغ  )میزبان( 
خارج از خانه )میهمان( مبلغ دویست و پنجاه میلیون 
ریال و در صورت صعود هریک از دو تیم به لیگ 
برتر مبلغ پنج میلیارد ریال به عنوان پاداش پرداخت 

خواهد شد.
شیراز  از  را  پول  دیجیتال،  اقتصاد  حاکمیت  عدم 

می برد
اسلامی  سرمایه گذاری  و  اقتصاد  کمیسیون  رئیس 
شهر شیراز نیز در این جلسه گفت: عدم حاکمیت 
اقتصاد دیجیتال در شیراز روزانه صدها میلیارد تومان 

در این شهر را روانه دیگر استان های می کند.
انقلاب  یا  دیجیتال  اقتصاد  داد:  ادامه  مقیمی  قاسم 
فناوری و دانش بشری  به مدد رشد  صنعتی چهارم 
بر همه امور اقتصادی و مالی سایه افکنده و خواسته 
یا ناخواسته تبعات مثبت و یا منفی خود را به جای 

خواهد گذاشت.
به گفته وی اقتصاد دیجیتال شامل تمام فعالیت های 
شبکه های  روی  بر  که  است  اقتصادی  و  اجتماعی 
مخابراتی و توسط نرم افزارهای مختلف و با استفاده 
از کلان داده ها انجام می شود و این امر جهان ما را 
و  مدرن  دنیای  سمت  به  سنتی  و  معمول  حالت  از 
راحت تر سوق می دهد و مهمتر آنکه همراه با تعامل 
و  اقتصادی  متعدد  فرصت های  با شهروندان،  دائمی 

درآمدزایی را خلق می کنند.
روشن  بیشتر  اینجا  اقتصاد  این  اهمیت  افزود:  وی 
آینده  سال  پنج  طی  برآوردها  مطابق  که  می شود 
ارزش  دلار  میلیارد  هزار  پانزده  به  نزدیک 
فرصت هایی است که در اثر تحول دیجیتال در دنیا 

ایجاد خواهد شد.
مقیمی ادامه داد: اگر امروز در شهرداری برای این 
حوزه مطالبه و برنامه ریزی وجود نداشته باشد قطعاً  
ضررهای هنگفتی عاید ما خواهد شد، چراکه ارتباط 
کاهش  سریع،  و  آسان  دسترسی  فراگیر،  و  دائم 
مجازی  اقتصاد  به واسطه  که  استهلاکی  هزینه های 
با  را  مشتریان  ارتباط  به مرور  است،  شده  فراهم 
فضای  در  را  آنها  حضور  و  کمتر  سنتی  بازارهای 
دیجیتال بیشتر خواهد کرد و در صورت عدم تهیه 
از  شیراز  سهم  دیجیتال،  زیرساخت های  تدارک  و 

اقتصاد دیجیتال بسیار ناچیز خواهد شد.
افزایش  اینترنتی،  ترافیک  افزود: رشد مصرف  وی 
ازدیاد  بلیت،  آنلاین  فروش  آژانس های  بیش ازحد 
روزافزون شرکت های ارائه دهنده بسته های اینترنتی، 
بیش ازحد  تنوع  اینترنتی،  فروشگاه های  زیاد  تعداد 
گسترده  برگزاری  کاربردی،  اپلیکیشن های 
دوره ها و سمینارهای آموزش مجازی و سایت های 
خریدوفروش دامنه، باعث شده است تا روزانه صدها 
میلیارد تومان از منابع مالی شهروندان شیرازی روانه 
بهره ای  هیچ  خود  اما  شود؛  استان ها  سایر  و  تهران 
محض  مصرف کننده ای  سخن  دیگر  به  و  نبرد 
شیراز  شهر  اسلامی  شورای  این عضو  نباشد.  بیشتر 
بابیان این که درحالی که ساختمان فاوا با هزینه های 
هنگفت طراحی شد، گفت: قرار بود این طرح ضمن 
تأمین نیازهای خدماتی شهرداری الکترونیک، نه تنها 
جنوبی  استان های  از  بخشی  به  که  شیراز  شهر  به 
نه تنها  امروزه  کند،  ارائه  اینترنتی  خدمات  کشور 
تجهیزات  و  فیزیک  ساختار  که  است  نشده  چنین 
بر  نیز  هزینه هایی  و  است  نرسیده  اتمام  به  نیز  آن 
اقتصاد  کمیسیون  رئیس  می کند.  متحمل  شهرداری 
ادامه  شیراز  شهر  اسلامی  شورای  سرمایه گذاری 

داد: اگر شهرداری شیراز به فکر حضور در فضای 
مجازی و کسب وکارهای اینترنتی و سرمایه گذاری 
در این حوزه بی انتها نباشد، چند صباحی دیگر خود 
از  دیجیتالی  و  اینترنتی  خدمات  خرید  به  مجبور 
با سیاست کسب  این  بازارهای رایج خواهد شد و 

درآمد پایدار منافات خواهد داشت. 
وی افزود: حضور نیروهای فنی و تحصیل کرده در 
این حوزه در شهرداری و شهر شیراز فرصت مناسبی 
دنیای  به  ورود  ضمن  شیراز  شهرداری  تا  است 
اقتصاد مجازی و دیجیتالی و تأمین زیرساخت های 
لازم به نوعی نیازهای دیجیتالی شهروندان را برطرف 
شهر  این  مادی  سرمایه های  رفت  هدر  از  و  نماید 
انباشته کردن آنها در بانک های خارج از استان  و 
شهرداری  گفت:  شورا  عضو  این  کند.  جلوگیری 
در  پیشرو  شرکت های  با  مشارکت  با  می تواند 
بین المللی  ملی و چه  دیجیتال چه در حوزه  اقتصاد 
و ارائه یک پلتفرم دیجیتال که امکان تعامل آنلاین 
را  خدمات  ارائه دهنده  یا  تولیدکننده  زیادی  تعداد 
شکل  ساده ترین  به  شهروندان  از  زیادی  تعداد  با 
ممکن فراهم کند و از محل ارزش افزوده ایجادشده 
و تسهیل ارتباط بین خریدار و فروشنده به کسب 

درآمد مناسب و ماندگار بپردازد.
به  به صورت رسمی  افزود: شهرداری شیراز  مقیمی 
این مهم ورود نماید و در برنامه وبودجه سال آینده، 
پیش بینی های لازم هم در حوزه اقتصاد دیجیتال و 
نوین  روش های  و  دیجیتال  بازاریابی  درزمینه  هم 

ارائه و فروش خدمات انجام دهد.
مورد  در  شیراز  شهرداری  عمرانی  و  فنی  معاون 
عملکرد این حوزه در شش ماه سال جاری گفت: در 
شش ماه ابتدای سال جاری ۲۸.۷ از بودجه مصوب 
این معاون جذب شد که این میزان تا پایان ماه قبل 

به ۵۰ درصد رسید. 
پل  هفت  هم اکنون  این که  بابیان  صالحی  اسماعیل 
اجرا  حال  در  شیراز  شهر  در  غیرهمسطح  تقاطع  و 
یکی  رودکی  غیرهمسطح  تقاطع  کرد:  بیان  است، 
از این پروژه هاست که هدف از اجرای آن افزایش 
ضریب ایمنی تردد و کاهش زمان سفر در تقاطع، 
افزایش روانی ترافیک در کمربندی و بولوار ایمان 
جنوبی و افزایش ظرفیت تردد و احداث دسترسی 

مناسب بزرگراه در دست احداث مهدیه است. 
دارد  طول  متر   ۲۲۰ پل  این  این که  بابیان  صالحی 
ادامه داد: قرار است این پل در سال جاری تکمیل و 

در اختیار  شهروندان قرار گیرد. 
دیگر  یکی  مهدیه«  متری   ۵۵« پروژه  افزود:  وی 
به  را  کمربندی  پروژه  این  که  پروژه هاست  این 
هم اکنون  و  می کند  امیرکبیر وصل  مهدیه-  تقاطع 
پیشرفت فیزیکی این پروژه ۴۳ درصد است؛ اما بر 
اساس برنامه امیدواریم تا چهار ماه آینده این پروژه 
تقاطع  پروژه  افتتاح  با  وی  گفته  به  شود.  تکمیل 
رودکی، ۵۵ متری مهدیه و تقاطع مهدیه- امیرکبیر 
شیراز  در  امیرکبیر  بولوار  از  سنگینی  ترافیکی  بار 
بهبود عبور و مرور در شهر  به  برداشته می شود و 
و به تکمیل رینگ ترافیکی شیراز کمک می کند. 

صالحی در مورد تقاطع مهدیه- امیرکبیر نیز گفت: 
طول روگذر این پل ۹۲۴ است و پیشرفت فیزیکی 
آن ۴۵ درصد است و بر اساس برنامه تا پایان سال 

این پیشرفت باید به صد درصد برسد. 
تکمیل  پروژه  این  ساخت  از  هدف  وی  گفته  به 

و  کوهسار  بزرگراه های  از  جنوبی  شمالی-  رینگ 
تکمیل  بالعکس،  و  بوشهر  از  تا ورودی  کمربندی 
رینگ شرقی غربی از بزرگراه های در دست احداث 
نقلیه  وسایل  مستقیم  هدایت  گل بهار،  و  مهدیه 
سنگین از ورودی شهر به طرف کمربندی و... است. 
به  اشاره  با  شیراز  شهرداری  فنی  و  عمرانی  معاون 
اهمیت احداث تقاطع باهنر- کمربندی ابراز داشت: 
کمربندی  کنار  در  شیراز  جنوبی  شهرک  چندین 
واقع شده و ازنظر عبور و مرور مشکلاتی را برای 
پروژه  این  اتمام  که  است  کرده  ایجاد  شهروندان 
ایمن  تردد  و  ترافیک  روان سازی  در  می تواند 

شهروندان نقش اساسی ایفا کند.
بن  علی  جنوبی  زیرگذر  پروژه  شد:  یادآور  وی 
حمزه )ع( دارای 432 متر طول و 130 متر عرشه 
است و هم اکنون 36 درصد پیشرفت فیزیکی دارد.

را  طلائیه  بلوار  در  تردد  که  صداقت  پل  احداث 
معاون  بود که  تسهیل خواهد کرد، پروژه دیگری 

فنی و عمرانی شهرداری شیراز از آن سخن گفت.
مورد  در  شیراز   شهرداری  عمرانی  و  فنی  معاون 
پروژه های ساختمانی این سازمان گفت: هم اکنون ۹ 
پروژه ساختمانی بزرگ در حال اجرا است و تمامی 
پیشرفت  بالا  به  درصد   ۱۰۰ تا   ۶۰ از  پروژه  این 
ابتدای  شش ماهه  در  وی  گفته  به  دارند.  فیزیکی 
سال همچنین تاکنون یک میلیون مترمکعب آسفالت 
به  شیراز  معابر  در  کله داری  ترمیم،  روکش،  برای 
 کار برده شده است و برنامه ریزی کرده ایم که در 
مترمربع  میلیون  دو  نیز  جاری  سال  دوم  ماه  شش 

آسفالت در شهر شیراز پخش شود. 
و جوانان  اداره ورزش  مدیرکل  حیدرعلی کامیاب 
فضاهای  از  گزارشی  ارائه  با  جلسه  در  نیز  فارس 
ورزشی و وضعیت ورزشکاران فارس گفت: تأمین 
زمین برای ساخت زیرساخت ها و سالن های ورزشی 
از  و  است  شیراز  شهر  در  ما  دغدغه های  از  یکی 
ما  زمینه  این  در  که  می خواهیم  شهرداری  و  شورا 

را یاری کنند.
اسلامی  شورای  علنی  جلسه  هفتمین  و  یک صد  در 
شهر شیراز  با موافقت اعضای شورای اسلامی شهر 
نماینده شورا  به عنوان  شیراز، »محمد تقی تذروی« 
عملیاتی  برنامه  اقتصادی،  مناسب سازی  کمیته  در 
تکلیف  موضوع  شهری،  تبلیغات  از  درآمدزایی 

شماره ۱۰ مصوبه بودجه ۹۸ شهرداری انتخاب شد.
ایراد  بر  شیراز  شهر  اسلامی  شورای  اعضای 
به  دیه  پرداخت  مصوبه  به  مصوبات  تطبیق  هیئت 
دروازه   ۹۸ سال  فروردین  پنج  سیل  جان باختگان 

قرآن شیراز اصرار کردند. 
مصوبه  به  مصوبات  تطبیق  هیئت  ایراد  بر  همچنین 
و  آنتن ها  دکل ها،  ساماندهی  آیین نامه  بررسی 
اصرار  نیز  شیراز  شهر  در  مخابراتی  ایستگاه های 
کردند. اعضای شورا همچنین با توجه به ایراد هیئت 
تطبیق مصوبات به مصوبه کارت اوراق بستانکاری 

با اصلاح این مصوبه موافقت کردند.
مبنی  نیز  شیراز  شهرداری  لایحه  جلسه  این  در 
ترویج  و  توسعه  شرکت  اساسنامه  تصویب  بر 
شیراز  شهرداری  زیارتی  و  فعالیت های گردشگری 
امور  بودجه،  برنامه،  کمیسیون  به  خاص(  )سهامی 
دو  مدت  در  تا  شد  ارجاع  شورا  املاک  و  حقوقی 

هفته بررسی و نتیجه به صحن شورا ارائه شود.
همچنین اعضای شورای اسلامی شهر شیراز با لایحه 
شهرداری مبنی برافزایش سقف اختیار شهردار شیراز 
به منظور هزینه کرد مواد ۱۶ و ۱۷ برای هر مورد تا 
سقف پنجاه میلیون ریال در چارچوب آیین نامه مالی 
و تفویض اختیارات صورت گرفته، موافقت کردند.
تفکیک  بر  مبنی  شهرداری  یک فوریتی  لایحه 
و  شهری  سبز  فضای  و  منظر  زیباسازی،  موضوع 
ایجاد سازمان مستقل در دستور کار صحن علنی قرار 
گرفت و مقرر شد کمیسیون سلامت، محیط زیست 
و خدمات شهری شورا پس از یک هفته نتیجه را به 

صحن علنی ارائه دهد.

مدیرکل بیمه سلامت فارس از آغاز 
دهک بندی جمعیت تحت پوشش بیمه 
بر اساس مصوبه هیئت وزیران  سلامت 
بر  پس ازاین  افراد  گفت:  و  داد  خبر 
اساس این سطح بندی حق بیمه سلامت 

خود را پرداخت خواهد کرد.
زارع  مریم  خبری/  سرویس 
هفته  مناسبت  به  لطفی  فرهاد  خفری: 
بیمه سلامت در جمع خبرنگاران گفت: 
بیمه  پوشش  تحت  دنبال  به  دولت 
و  مستحق  افراد  دادن  قرار  رایگان 
کمک به ارتقا سلامت آن هاست و به 
مصوبه  در  دولت  هیئت  دلیل  همین 
اخیر خود سازمان تعاون و کار و رفاه 
اجتماعی را مکلف کرد جمعیت تحت 
پوشش بیمه سلامت را ازنظر وسع مالی 

بررسی و دهک بندی کند.
اساس »آزمون وسع«  بر  به گفته وی 
و  می گیرند  قرار  دسته   ۱۰ در  افراد 
افرادی که در دهک اول، دوم و سوم 
پرداخت  بیمه ای  حق  گیرند،  قرار 
بیمه  حق  این  دولت  و  کرد  نخواهند 
افراد  قرارگیری  شرط  البته  می پردازد 
در این سطح این است که باید درآمد 
ماهانه آن ها ۴۰ درصد حداقل دستمزد 

کنونی اداره کار باشد.
چهارم  دهک  در  که  افرادی  همچنین 
)افرادی که درآمد ماهانه آن ها بین ۴۰ 
تا ۱۰۰ درصد حداقل دستمزد اداره کار 
پنجاه درصد  باید  می گیرند  قرار  است( 
حق بیمه خود را یعنی ماهانه ۲۴ هزار 
و ۴۰۰ تومان و سالانه ۲۹۰ هزار و ۴۰۰ 

تومان پرداخت کنند.
لطفی افزود: افرادی که در دهک پنج 
تا ۱۰ قرار می گیرند نیز باید تمام حق 
 ۴۸ ماهانه  که  کنند  پرداخت  را  بیمه 
هزار و ۴۰۰ تومان و در سال ۵۸۹ هزار 

و ۸۰۰ تومان می شود.
اضافه  فارس  سلامت  بیمه  مدیرکل 
به تدریج  ماه  آبان  یکم  از  کرد: 
بیمه  پوشش  تحت  افراد  دهک بندی 

سلامت در کشور آغاز شد.
درصد   ۵۶ هم اکنون  لطفی  گفته  به 
میلیون و  جمعیت فارس که شامل دو 
پوشش  تحت  می شود،  نفر  هزار   ۷۰۰
بیمه سلامت قرار دهند که از این تعداد 
پرداخت  بیمه  حق  افراد  درصد   ۸۵

نمی کنند.
اشاره  با  فارس  سلامت  بیمه  مدیرکل 
 ۱۰ می دهد  نشان  بررسی ها  این که  به 
پوشش  تحت  ایران  جامعه  از  درصد 
هیچ بیمه ای قرار ندارند گفت: در طرح 
امروز  همین  از  می توانند  افراد  جدید 
و  کنند  مراجعه  سلامت  بیمه  دفاتر  به 
و  گیرند  قرار  بیمه  این  پوشش  تحت 
تا شش ماه فرصت دارند که در این 

طرح ثبت نام کنند.
اجباری  طرح  این  این که  بابیان  لطفی 
است، افزود: افراد اگر بخواهند بعد از 
مراجعه  بیمه  به  مدت زمانی  این  اتمام 
صف  در  باید  کنند  مراجعه  سلامت 

انتظار ۱۰ روزه قرار گیرند.
مورد  در  فارس  بیمه سلامت  مدیرکل 
درمانی  مراکز  به  بیمه  این  پرداختی 
نیز گفت: این بیمه ماهانه 640 میلیارد 
پنج  نظر  زیر  بیمارستان   54 به  ریال 
فارس  در  پزشکی  علوم  دانشگاه 

پرداخت می کند.
وی افزود: ما سهم بیمه بیمارستان های 
جاری  سال  خردادماه  تا  را  دولتی 
تسویه حساب کامل کرده ایم، همچنین 
جاری  سال  تیرماه  مطالبات  درصد   70
برخی  و  کرده ایم  پرداخت  نیز  را 
پول  مقدار  یک  نیز  بیمارستان ها  از 
به صورت علی الحساب برای مردادماه را 

دریافت کرده اند.
بیمه  سهم  اینکه  به  اشاره  با  لطفی 
جاری  سال  خردادماه  در  داروخانه ها 
نیز تسویه حساب شده است، گفت: 70 
درصد مطالبات این بخش پرداخت شده 
مطالبات  آینده،  هفته  پایان  تا  و  است 
پرداخت  آن ها  جاری  سال  مردادماه 

خواهد شد.
پزشکان  مطالبات  وی  گفته  به 
خانواده شهری تا مردادماه سال جاری 
تسویه حساب شده است و تا هفته آینده 
نیز مطالبات شهریورماه سال جاری را 

به آن ها پرداخت خواهند کرد.
مؤسسات  بیمه ای  سهم  داد:  ادامه  وی 
تا  برسد  آن ها  اسناد  اگر  پاراکلینیک 
هفته آینده، مطالبات آن ها تا مردادماه 

را پرداخت خواهد شد.
مورد  در  فارس  بیمه سلامت  مدیرکل 
همکاری با بیمارستان های خصوصی در 
مطالبات  تمام  ما  نیز گفت:  استان  این 
این مراکز درمانی را پرداخت کردیم 
که  هستند  این  آن ها حالا خواهان  اما 
بدون هیچ محدودیتی بتوانند اسناد مالی 
ارائه دهند و این در حالی است دولت 
مکلف  استان ها  تمام  را  سلامت  بیمه 
تعیین  سقف  اساس  بر  است  کرده 
شده قرارداد ببندند و با مراکز درمانی 

همکاری کند.

زیارت  و  حج  پزشکی  مرکز  رئیس 
نفر   ۱۶۰ حدود  فوت  از  هلال احمر 
اربعین  سفر  در  کشور  هم وطنان  از 
ساز  حلی  تقی  محمد  داد.  خبر  امسال 
در گفتگو با خبرنگار مهر، درخصوص 
آخرین آمارهای خدمات ارائه به زوار 
بیش  تاکنون  گفت:  امسال  اربعین 
سوی  از  متعدد  خدمات  میلیون  دو  از 
بخش های مختلف سازمان هلال احمر به 

زوار اربعین ۹۸ ارائه شده است.
حلی ساز به تشریح این امور پرداخت 
بیش  ازجمله  خدماتی  داشت:  اظهار  و 
از ۷۰۰ هزار ویزیت،  پانسمان، چک 
کردن قندخون، سرم تراپی، جا انداختن 
برخی  ازجمله  جراحی  عمل  چندین  و 

خدمات درمانی به زوار بوده است.
اربعین  فوتی های  تعداد  درباره  وی 

امسال نیز عنوان کرد: حدود ۱۶۰ نفر 
از هم وطنان کشورمان در مراسم اربعین 
و  دادند  دست  از  را  خود  جان  امسال 
از  بسیاری  پیکر  سیاست ها،  اساس  بر 
باقی  است  منتقل شده  به کشور  آن ها 
به  آتی  روزهای  در  نیز  عزیزان  این 

کشور منتقل خواهند شد.
زیارت  و  حج  پزشکی  مرکز  رئیس 
حال  در  اینکه  بابیان  هلال احمر 
در  هلال احمر  درمانگاه  سه  حاضر 
فعالیت  ادامه  حال  در  کربلا  و  نجف 
از  تعدادی  کرد:  تصریح  هستند،  خود 
زائران کشورمان به دلیل شرایط خاص 
همچنان در بیمارستان های کشور عراق 
بسیار  آنها  تعداد  اما  هستند  بستری 
اندک است و به زودی به کشور منتقل 

خواهند شد.

بر ضرورت  تأکید  با  رئیس جمهور 
درصحنه  اسلامی  ایران  حضور 
اقتصادی  و  علمی  صنعتی،  رقابت های 
داشت:  اظهار  بین المللی،  و  منطقه ای 
بی تردید چنانچه در مسیر حق، راستی، 
به  کمک  و  تعاون  اخلاق،  درستی، 
یکدیگر گام برداریم حضور و موفقیت 
امکان پذیر  به راحتی  صحنه  این  در 

است.
حسن  حجت الاسلام  ایلنا،  گزارش  به 
تأکید  دولت  هیئت  جلسه  در  روحانی 
واقعی  به طور  فساد  با  مبارزه  اینکه  بر 
گفت:  می شود،  پیگیری  دولت  در 
و  فساد  با  مبارزه  شفافیت،  لایحه  سه 
و  تدوین  راستا،  این  در  منافع  تعارض 
تا  معتقدیم  و  است  رسیده  تصویب  به 
نباشد،  شفافیت  کشور  در  که  زمانی 
بقیه امور در مسیر مبارزه با فساد جنبه 
نمایشی دارد و به درد ملت نمی خورد. 
برای  اقدامات  این گونه  اگر  البته 
انتخابات است، حرفی در آن نیست اما 
فساد  بردن  بین  از  دنبال  به  واقعاً  اگر 
و  سالم  رقابت  شفافیت،  باید  هستید، 

صادرات غیرنفتی توسعه پیدا کند.
روحانی تصریح کرد: راه این است که 
جهان  اقتصادی  و  مالی  بازارهای  در 
در  و  باشیم  داشته  رقابت  و  حضور 

که  است  این  ما  وظیفه  راستا  این 
درصحنه بین المللی زمینه را برای حضور 
اقتصادی آماده سازیم، چراکه  و رقابت 
اگر درها قفل باشد، کاری نمی توان از 

پیش برد.
در  باید  کرد:  تصریح  رئیس جمهور 
در  جهانی  کنوانسیون های  و  مجامع 
مسیر تحقق منافع کشور و روان سازی 
کرد  اقدام  بانکی  و  مالی  مبادلات 
کارساز  شعار،  مسیر  این  در   و 

نیست.
ما  افتخار  کرد:  خاطرنشان  روحانی 
فساد  و  تروریست ها  با  که  است  این 
نباید  لذا  می کنیم،  مقابله  و  می جنگیم 
بانکی مان  سیستم  در  که  دهیم  اجازه 
به  این  و  بچسبد  ما  به  پول شویی  اتهام 
درخصوص  البته  است،  کشور  زیان 
FATF که برخی به آن حساسیت دارند 
اما چرا یک عده در  سخنی نمی گویم، 
مقابل ۴ لایحه ای که در دولت و مجلس 
مانع تراشی می کنند  به تصویب رسیده، 
ایستاده اند؛  مجلس  و  دولت  جلوی  و 

این گونه اقدامات به نفع کشور نیست.
خود  روابط  باید  گفت:  رئیس جمهور 
به نحوی که  کنیم  روان  جهان  با  را 
بتوانیم کالاهای خود را صادر کرده و 

بازارهای کشورها را فتح کنیم.

نوروزی  حسن   ۲۴ رویداد  گزارش  به 
نماینده مجلس با اشاره به این موضوع 
خود  مصوب  قوانین  در  که  گفت 
پشتوانه کیفری را از طلاق برداشته ایم 

یعنی زندان به خاطر مهریه ممنوع.
او در گفت وگویی با اشاره به تغییرات 
خانم  گفت:  طلاق  درزمینه  دیگری 
مال  مرد  اگر  بگیرد،  طلاق  می خواهد 
دارد، خانم بر اساس قانون مصوب ۹۲ 
به اداره ثبت می رود و جلوی اموال او 
را می گیرد یا به دادگاه حقوقی مراجعه 

می کند نه کیفری.

او با اشاره به اینکه »از آن طرف آقایان 
می دهند«  طلاق  نه  می دهند  مهریه  نه 
قانون   ۱۱۳۰ ماده  بندهای  به  ما  گفت: 
حالت  طلاق،  شرایط  مورد  در  مدنی 
اگر  یعنی  کرده ایم  اضافه  را  »اکراه« 
تشخیص  با  دارند،  اکراه  هم  از  طرفین 
می شود.  صادر  طلاق  حکم  دادگاه 
آزاد  را  زنان  طلاق  حق  به بیان دیگر 

کردیم.

روحانی در جلسه هیئت دولت:
 نباید اجازه دهیم اتهام پولشویی 

به سیستم بانکی  ما بچسبد 

زندان برای مهریه ممنوع شد
 حق طلاق زنان را آزاد کردیم

علم الهدی: 
 برخلاف کشور های دیگر، ما آغاز جنگ 

را جشن می گیریم نه پایان آن را!

مدیرکل بیمه سلامت فارس خبر داد؛
آغاز دهک بندی مردم برای پرداخت حق 

بیمه سلامت
آغاز ثبت نام افراد فاقد بیمه درمانی

رئیس مرکز پزشکی حج و زیارت هلال احمر خبر داد؛

فوت ۱۶۰ نفر از هم وطنان در اربعین ۹۸

زندان برای مهریه ممنوع شد
 حق طلاق زنان را آزاد کردیم

نقد و تحلیل خبر
گروه نقد و تحلیل خبر روزنامه طلوع

وزیر صنعت، معدن و تجارت از توقف تولید چهار خودرو در سال ۹۸ و ابتدای سال ۹۹ خبر داد. به گزارش ایسنا، رضا رحمانی با اعلام این خبر افزود: اصلاح ساختار 
و ساماندهی صنعت خودرو یکی از برنامه های جدی وزارت صمت است. 

وی با اشاره به توقف تولید چهار محصول تصریح کرد: تولید پژو glx ۴۰۵ بنزینی تا پایان امسال متوقف می شود. وزیر صنعت، معدن و تجارت همچنین بابیان اینکه 
تولید سه نوع پراید نیز در ماه های آینده متوقف خواهد شد، افزود: تولید این سه محصول نیز در دی ماه ۹۸، اردیبهشت و تیرماه ۹۹ متوقف خواهد شد. طبق اعلام 
وزارت صنعت، معدن و تجارت، وی ارتقای کیفیت و افزایش رضایت مردم را از مهمترین دلایل این تصمیم برشمرد و گفت: باید تلاش کنیم در کنار افزایش کمّی 

خودروها، کیفیت آنها نیز افزایش یابد و در این راستا حذف برخی محصولات می تواند راهگشا باشد.
او همچنین از جایگزین شدن خودروهای جدید به جای محصولاتی که از رده خارج می شوند، خبر داد.

وزیر صنعت خبر داد؛
بازنشستگی چهار خودرو

تولید ۴۰۵ امسال متوقف می شود

 تحلیل این خبر  در بالای 
همین ستون بخوانید

از هر دری کلامی تأکید استاندار فارس در جمع فرمانداران بر حضور مداوم فرمانداران در میان مردم؛

در یک صد و هفتمین جلسه علنی شورای اسلامی شهر شیراز مطرح شد؛

اصرار شورا بر مصوبه پرداخت دیه به جان باختگان سیل پنج فروردین سال ۹۸ دروازه قرآن شیراز


